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شهروند| تحریم ها هنوز لغو نشده و تا تیرماه ایران 
و 1+5 فرصت دارند تا به توافق��ی جامع در مذاکرات 
هسته ای دست یابند. با این همه موج خبرهای خوش 
از رایزن��ی و حتی توافق برای حضور س��رمایه گذاران 
خارج��ی در ایران خب��ر می دهد. به ای��ن ترتیب در 
شرایطی که دو روز پیش خبرها حکایت از مذاکراتی با 
سرمایه گذار جدید بورس داشت که 8 میلیارد دلار هم 
سرمایه دارد، دیروز اخبار جدیدی از مذاکراتی مخابره 
ش��د که از 6 ماه پیش آغاز شده و ظاهرا به نتیجه هم 

رسیده است. 
براساس گزارش »شهروند«، نوع جدیدی از تامین 
مالی با کمک بازار سرمایه قرار است اجرایی شود که 
تا کنون در ایران سابقه نداشته و با تحریم هم منافاتی 
ندارد؛ بدان معنی که در این روش جذب سرمایه های 
خارجی حوزه س��امت انتخاب ش��ده که مش��مول 

تحریم های غرب نبوده است.
براساس گزارش های دریافتی »شهروند«، در حوزه 
س��امت این توافق به زودی رونمایی خواهد ش��د تا 
اتفاقی تازه با همراهی بازار س��رمایه در حوزه سامت 

رقم بخورد و تحولی شکل بگیرد.

براس��اس این خبر، هلدینگ بزرگ سرمایه گذاري 
خارجی مذکور از 6 م��اه پیش با ط��رف ایرانی خود 
مذاکراتی را در دوبی و ایران آغاز کرده بوده و هم اکنون 
در آخرین جلس��ه ها که در ایران و عصر روز دوشنبه 

برگزار شده است به نتایج مطلوبی رسیده اند.
مدل مالی ت��ازه در بخش س��امت خواهدبود و با 
س��رمایه گذاري اولیه 1٠٠ میلی��ون دلاري صورت 
خواهد گرفت. به گزارش »شهروند«، این طرح با هدف 

خرید مراکز 4 بخش حوزه سامت آغاز به کار می کند 
و به دنبال این اس��ت که اصاح س��اختار های حوزه 
س��امت را در این مراکز صورت دهد؛ بیمارستان ها، 

پاراکلینیک ها، آزمایشگاه ها و داروخانه ها.
روش کار نیز این گونه خواهد بود که س��رمایه گذار 
خارجی ب��ا تزریق نقدینگي، این مراک��ز را با الگوها و 
استانداردهای جهانی می س��ازد و مجموعه های تازه 
را در بورس به فروش می گ��ذارد. هرچند این گزارش 

ابتدایی از جزییات این طرح بزرگ تأمین مالی در ایران 
اس��ت اما آن طور که خبرنگار »شهروند« مطلع شده 
است منابع مطلع بر بازدهی اقتصادی این روش تأکید 

دارند.
توسعه فعالیت و در پایان عرضه سهام بیمارستان ها، 
پاراکلینیک ها و آزمایشگاه ها در ایران کار تازه ای است 
که مقرر اس��ت با ای��ن روش اعمال ش��ود. گزارش ها 
حاکی است که براس��اس توافق اولیه صورت گرفته 
بعد از قریب به 6 ماه مذاک��ره در دوبی و تهران روش 
تأمین مالی جدیدی در حوزه سامت تعریف خواهد 
شد که براساس آن هلدینگ س��رمایه گذار با تزریق 
نقدینگی بیمارستان ها، پاراکلینیک ها، داروخانه ها و 
آزمایشگاه ها را خریداری خواهد کرد و پس از اصاح 
ساختار و انطباق با الگوی جهانی در بورس به فروش 
خواهد رس��ید. به این ترتیب با توجه به این که بخش 
سامت مشمول تحریم های ش��دید سال های اخیر 
نمی ش��ود با چنین س��رمایه گذاری، راهی جدید در 
تأمین مالی در بخش سامت باز خواهد شد که اتفاقا 
با توجه به پتانسیل های این حوزه بازده مناسبی را هم 

عاید سرمایه گذار خواهد کرد.

سازمان حمایت: خودروسازان بدون مجوز تنظیم 
بازار، افزایش قیمت دادند

ترکان: میزبانی از موج اول سرمایه گذاران خارجی 
در مناطق آزاد

رئیس اتحادیه محصولات کشاورزی: کاهش 
۲5 درصدی صادرات میوه

معاون وزیر نفت: خودداری پتروشیمی ها از 
فروش محصولات به نرخ ارز مبادله ای

عضو اتاق بازرگانی: برداشته شدن تحریم ها فقط 
۳٠ درصد مشکل تولید را حل می کند

بلومبرگ: کسری تجاری ترکیه با صادرات طا به 
ایران ترمیم نمی شود 

معاون  راه آهن تاجیکستان: امضای موافقتنامه 
ریلی میان ایران و تاجیکستان

1۲ هزار تن میگو در  سال ۹۳ صادر شد 

صادرات 5٠ میلیارد دلاری کالا و میعانات گازی 
در سال۹۳

معاون توسعه آزادراه ها: هدف گذاری برای 
بهره برداری از 111 کیلومتر آزادراه در  سال ۹4

تدوین سیاست های حمایت از استارت آپ ها در 
مرکز فضای مجازی کلید خورد 

ایران سی وچهارمین عضو موسس بانک 
سرمایه گذاری زیرساخت آسیا شد

مدیر تعاونی های اعتبار: پرداخت 4٠٠ میلیارد 
تومان تسهیات توسط 8٠٠ تعاونی

افزایش مصرف دو  درصدی بنزین 
پایتخت نشینان در  سال قبل

بدون شرح

گزیده خوانی

   فعالیتمجددچینیهادرآزادراهتهران
-شمال| علی نورزاد، مدیرعامل شرکت ساخت 
با بیان این که تجهی��ز کارگاه و عملیات اجرایی 
مجدد چینی ه��ا در قطعه ی��ک آزادراه تهران - 
شمال آغاز ش��د، گفت: امس��ال در کنار منابع 
حاصل از فروش اوراق مشارکت، از محل بودجه 
۲1.۳  میلی��ارد تومان به این پ��روژه اختصاص 

می یابد. 

  خودروس�ازانح�قافزای�شقیمترا
ندارند| رضا شیوا مرکز ملی رقابت با بیان این که 
افزایش قیمت خودرو باید متناسب با هزینه های 
تکلیف ش��ده از س��وی قانونگذار باشد، گفت: تا 
جایی که بنده مطلع هس��تم قیم��ت خودرو به 
هیچ وجه تغییر نکرده و شورای رقابت نیز موافق 
هیچ گونه افزایش قیمتی از سوی خودروسازان 

نیست.

   حجممفیدس�دلارپ�ساز۶ماهمثبت
ش�د| حجم مفید آب در مخزن س��د لار تا 17 
فروردین ماه  سال جاری نیز صفر بود تا این که با 
بارش های هجدهم فروردین، حجم مفید سد لار 
برای نخستین بار پس از 6 ماه مثبت شد. حجم 
مفید آب در مخزن این س��د که در روز هجدهم 
فروردین ماه یک میلیون و ۹8٠ هزار مترمکعب 
بود، با ادامه بارش ها در روز گذشته به ۲۹ میلیون 

و 75٠ هزار مترمکعب رسید.

   تسهیلاتواگذاریسرخابیهامشخص
شد| سیدجعفر س��بحانی با اش��اره به جلسه 
هیأت واگذاری برای موضوع مزایده دو باش��گاه 
پرسپولیس و استقال اظهار داشت: مقرر شد ۹ 
اردیبهشت  س��ال جاری ساعت ۲ عصر در محل 
سازمان خصوصی س��ازی مزایده س��وم برگزار 
ش��ود. وی افزود: درحال حاضر پرداخت قسط 
اولیه از ۲5 درص��د به ۲٠ درص��د کاهش یافته 
و نیز بازپرداخت اقس��اط از دو  س��ال به 5 س��ال 
افزایش داشته است. قیمت پایه هر باشگاه همان 

۲۹٠ میلیارد تومان باقی مانده است. 

نوسازیبخشسلامتکشورازمسیربازارسرمایه

ش�هروند| س��ازمان فضایی ای��ران ب��ه تازگی به 
زیرمجموعه های وزارت ارتباط��ات و فناوری اطاعات 
برگش��ت و از نهاد ریاس��ت جمهوری جدا شد؛ درست 
مانند س��ازمان مدیریت که بالاخره اس��تقالش را به 
دس��ت آورد و از زیرمجموعه بودن خارج شد. حالا وزیر 
ارتباطات و فناوری اطاعات با توجه به این بازگش��ت 
است که می گوید این س��ازمان از این پس در راستای 
سیاست های خود با بهره وری بالاتر به فعالیت خود ادامه 
می دهد. محمود واعظی، وزیر کابینه یازدهم که دیروز 
در مراس��م معارفه جدید این سازمان صحبت می کرد، 
با اش��اره به همین نکات بود که توضیح داد، از این پس 
تمامی کارمندان این سازمان به مثابه بخش مخابراتی 
کشور خواهند بود. او تأکید کرد که از این پس کارمندان 
این حوزه تنها با این تفاوت کار می کنند که به تحقیق، 

توسعه و تولید در فضا می پردازند. 
بخشفضایی،هستهاینیست

وزیر ارتباطات در این نشست معارفه که عادی سازی 
وضع س��ازمانی این حوزه را نش��ان می داد، با تأکید بر 
این که »ما در بخش فضا دنب��ال تکنولوژی صلح آمیز 
هستیم«، گفت: نباید کاری کنیم که دشمن مانع تراشی 
کند و ب��ه  عبارتی نباید بگذاریم که سرنوش��ت بخش 

فضایی به سرنوشت هسته ای دچار شود.
واعظی با اش��اره به این که نیازمندیم با تکیه بر توان 
داخلی، ماهواره متعلق به خودم��ان را با عنوان ماهواره 
ملی بس��ازیم گفت: امیدواریم بودجه سازمان فضایی 
۳برابر اعتبارات فعلی آن ش��ود البته پی��ش از این در 
بس��یاری از م��وارد از ماهواره های اجاره ای اس��تفاده 
می کردی��م ک��ه در حوزه ه��ای س��نجش از راه دور، 

محیط زیست و برخی حوزه های دیگر بود.
واعظی با تأکی��د بر این که س��ازمان فضایی با حکم 
شورایعالی اداری به وزارت ارتباطات بازگشت، گفت: از 
این پس تمامی کارمندان این س��ازمان به مثابه بخش 

مخابراتی خواهن��د بود. تنها با این تف��اوت به تحقیق، 
توسعه و تولید در فضا می پردازند.

او افزود: در ارتباط با بودجه محدود این سازمان همین 
بس که اکنون ماهواره هایی می س��ازیم ک��ه وزن آنها 

شاید 1٠٠ تا 15٠ کیلوگرم باشد 
اما س��نگینی برخی ماهواره های 

جهانی به یک تن هم می رسد.
امسالحتمابرنامهپرتاب

ماهوارهداریم
وی همچنین در ارتباط با این که 
چ��را روند پرت��اب ماهواره ها کند 
شده اس��ت، گفت: حتما در  سال 
۹4 برنامه پرتاب ماهواره را داریم 
اما پیش از همه باید بدانیم هدف 

ما پرتاب ماهواره نیست، بلکه می خواهیم فعالیت هایی 
را در ارتباط با آن داش��ته باشیم تا درنهایت به موفقیت 
در اجرای دستورات زمینی توسط این ماهواره ها برسیم.

واعظی در ارتباط با بازپس گیری نقاط مداری ایران که 
در ارتباط با ماهواره نقره از ایران گرفته شد نیز تأکید کرد: 
اتحادیه جهانی مخابرات برای واگ��ذاری نقاط مداری 
تحت شرایطی که ش��اید مدت زمان آن به 5 تا 7 سال 
برس��د، نقاط مداری را واگذار می کند و اگر آن شرایط 
احصاء نشود نقاط را بازپس گرفته و به متقاضی بعدی 
می دهد. وزیر ارتباط��ات افزود: اگر نقطه مداری گرفته 
شود دیگر کاری نمی شود کرد اما بد نیست بدانید چند 

نقطه جدید ثبت کرده ایم و باید به فکر حفظ آنها باشیم.

بهجایحرفهایگنده،عملمیکنیم
او درخصوص قول دولت قبل برای پرتاب ماهواره های 
مکان یاب  و اینکه آیا دولت یازدهم نیز برنامه ای در این 
زمینه خواهد داش��ت، گفت: در ارتب��اط با امور فضایی 
برنامه های��ی یک س��اله و برنامه 
شش��م را تنظیم خواهیم کرد اما 
ای��ن را بدانید در مس��أله فضایی 
حرف ه��ای گن��ده زی��ادی زده 
می شود اما قرار دولت یازدهم این 

است آنچه را می گوید عمل کند.
وزیر ارتباطات با بیان این که در 
ح��ال حاضر گام ه��ای اولیه برای 
ساخت یک ماهواره ملی برداشته 
شده اس��ت، تصریح کرد: طراحی 
و پرتاب یک ماه��واره ملی از اولویت های  س��ال جاری 
سازمان فضایی ایران است. او ادامه داد: برخی کشورها 
به دنبال سومین ماهواره ملی خود هستند و ما نیازمند 
حداقل یک ماهواره ملی هستیم که برای رسیدن به این 

هدف باید ضعف های موجود را شناسایی کنیم.
واعظی با بی��ان این که در  س��ال ۹4 برنام��ه پرتاب 
ماهواره ه��ا را خواهیم داش��ت، گفت: بای��د از هرگونه 
موازی کاری در این حوزه پرهی��ز کرد، ضمن این که با 
مسئولیت س��ازمان فضایی یک ماهواره از ماهواره های 

موجود در  سال  جاری انتخاب و به فضا پرتاب می شود.
او به آخرین وضع ماهواره های در انتظار پرتاب اشاره 
کرد و گفت: در حال حاضر عاوه بر ماهواره های شریف 

ست و تدبیر پروژه های دیگری در پژوهشگاه فضایی و 
دانشگاه امیرکبیر درحال انجام است.

پروژههایقبلیفضاییحذفنمیشود
در این مراسم محسن بهرامی، رئیس جدید سازمان 
فضایی ایران هم گفت: رس��انه ها بای��د کمک کنند تا 
بتوانیم توقعات را مدیریت کنیم، زیرا هرچه بگوییم باید 
طبق بودجه عمل شود. البته این به معنای قلع و قمع یا 

حذف برنامه ها و پروژه ها نیست.
او یادآور ش��د: س��ازمان فضایی دنبال فعالیت های 
صلح آمیز و صلح جویانه است و درواقع سازمان فضایی 
بخش غیردفاعی صلح آمی��ز فعالیت های فضایی ایران 
را تش��کیل می دهد اما باید بدانیم ک��ه منافع ملی این 
حوزه در جهت اعتبار بین المللی اس��ت و برخی جاها 
باید بعضی چیزها را در زمان فش��ار فدا کنیم. او افزود: 
اولین کار ما تدوین برنامه های یک و چهار س��اله است 
و امیدواریم بعد از اس��تقرار در جایگاه خود و بررس��ی 
ش��رایط بتوانیم اطاعات دقیق تری را از وضع کنونی و 
برنامه های مورد نظر ارایه دهیم. رئیس سازمان فضایی 
ایران در ارتباط با بودجه مورد نیاز سازمانش که به وزیر 
ارتباطات طی برنامه ای اعام کرده، گفت: خوشبختانه 
در این مورد زرنگی به خ��رج دادم و حرفی از بودجه در 
برنامه ارائه ای خود به وزیر ن��زدم. او در ارتباط با این که 
معمولا نرخ شکس��ت پرتاب های ماهواره ای چگونه و 
طبق چه معیارهایی اندازه گیری می شود، گفت: همان 
نرخ موفقیت در ارتباط با تجهی��زات مربوط به ماهواره 
مطرح است و اگر بخواهیم تجهیزاتی با نرخ 8٠ درصد 
خریداری کنیم، قطعا هزینه های مربوط به آن که موارد 
بیمه ای هم به آن تعل��ق می گیرد کمتر از تجهیزاتی با 
نرخ موفقیت ۹٠ درصد است. بهرامی خاطرنشان کرد: 
با تمامی این اوصاف درص��دد حذف پروژه های تعریف 
شده نیستیم و رویکردمان را مبتنی بر توسعه فناوری 

می گذاریم.

وزیرارتباطاترئیستازهسازمانفضاییرامعرفیکرد

عادی سازی وضع در سازمان فضایی
رئیستازهسازمانفضایی:درزمانفشاربایدبعضیچیزهارافداکنیم

اظهار نظر

مصائبکاهشنرخسودبانکیوساماندهی
بهروایتهمتی:

هیچبانکیمقابلکاهشنرخسودنیست
شهروند| نرخ سود بانکی از جمله موضوعاتی است 
که این  روزها در نظام اقتصادی کش��ور گمانه های 
فراوانی درباره آن مطرح می شود. خبر رسیده است 
که ش��ورای عالی پول و اعتبار نیز بنا دارد تا نیمه اول 
اردیبهشت ماه درباره کاهش نرخ سود بانک ها تصمیم 
بگیرد اما همچنان درب��اره تعیین نرخ آن اختافاتی 
وج��ود دارد. در این باره ناصر همتی رییس ش��ورای 
هماهنگی بانک ه��ای دولت��ی و خصوصی نظرات 
جالبی داشته اس��ت. او معتقد است نرخ سود بانکی 
قاعدتا باید 4 تا 6 درصد بیش از تورم تعیین ش��ود، 
این در حالی است که تقاضای نقدینگی در کشور به 
شدت بالا اس��ت. تمامی این موضوعات در شرایطی 
مطرح است که اکنون بانک ها 8٠ هزار میلیارد تومان 
به بانک مرکزی بدهی دارند و سالانه ۳4 درصد بابت 
جریمه بدهی خود به بانک مرکزی پرداخت می کنند. 

گزیده ای از صحبت های وی را در ادامه دنبال کنید:
 ۳1 بانک در کشور فعال هستند که تعیین نرخ برای 

آنان نیازمند الزاماتی است
 نرخ بین بانک��ی )نرخی که بانک ها ب��ه هم قرض 

می دهند( در بازار ۲8-۲7 درصد است
 بانک ها نمی توانند منابع لازم خودش��ان را جذب 

کنندو مجبور می شوند از یکدیگر قرض کنند
16٠ هزار میلیارد تومان از منابع بانک ها قفل شده 

است
 در تعیین نرخ سود تورم تعیین کننده است  اما باید 

به عوامل دیگر هم توجه شود
  خیلی از بانک ه��ا به خاطر همان کمبود نقدینگی  

نرخ ۲۲ درصد را رعایت نمی کنند 
  هیچ بانکی در برابر کاهش نرخ سود مقاومت نکرده 

است
  در مورد عقود مش��ارکتی نرخ حداکثر نمی توانند 

تعیین کنند چون خاف است
  بعضی از بانک ها سود ۳٠ درصد هم می دهند 

  ۳٠ درص��د مناب��ع نقدینگی کش��ور در دس��ت 
موسساتی است که کسی روی آن کنترل ندارد 

  بانک مرکزی به تنهایی نمی تواند این مسئله را حل 
کند 

  قیمت تمام شده پول نزد بانک ها 5/۲4 درصد است

والاستریتژورنال
بحرانریاستدربزرگترین

خودروسازاروپا

  ش��رکت های  »پورش« و »پییش« که کنترل 
کارخانه فولکس واگن، بزرگترین خودروساز اروپا، 
را در اختیار دارند  درباره  رهبر آینده شرکت  دچار 
اختاف ش��ده اند. بحران رهبری این شرکت روز 
جمعه به اوج خود رسید زیرا فردیناند پییش، مدیر 
شرکت و نوه مخترع فولکس واگن مدل بیتل اعام 
کرد دیگر اعتمادی  به رییس کنونی این کارخانه 
ندارد.  اما  ولفگانگ پورش رییس کارخانه پورش و 
سهام دار 5٠.7 درصد کارخانه فولکس واگن با نظر 

او مخالف است.

ناپاولیرجیستر
محبوبیتانرژیهایپاک
درحومههایآمریکایی

   انرژی های قابل تجدید میان مردم منطقه »ناپا« 
در آمریکا بسیار محبوب شده اند.  در این منطقه فقط 
حدود 8.5 درصد  مصرف کنن��دگان برق  اقداماتی 
انجام دادندتا از ترکیب انرژی های پاک)خورشیدی، 
بادی و غیره( استفاده نکنند.  انرژی دریایی پاک در 
ماه فوریه به ماده اصلی برای تولید الکتریس��یته  در 

مناطق حاشیه ای تبدیل شده است.

کیوسک اقتصادی

بیزینسویکازکمینسرمایهگذاراناروپاییوآسیاییبرایبازارایرانگزارشداد

1۶شرکتبورسی،برندگانتوافقاحتمالیهستهایایران
شهروند| یکی از مهم ترین اخبار اقتصادی این روزها، بحث ورود 
سرمایه گذاران خارجی و حضور آنان در بازار سرمایه ایران است. در 
این خصوص مذاکره چند روزه شرکت سرمایه گذار خارجی که فعا 
نام آن منتشر نشده است در تهران زمزمه ساز شده تا واکنش هایی 
به این خبر داده شود. نمایندگان این شرکت که سرمایه 8 میلیارد 
دلاری در ۲5 کش��ور جهان دارد، این روزها با مدیرعامل ش��رکت 
بورس تهران دیدار کرده اند و ش��رایط س��رمایه گذاری را از طریق 
شرکت های مطرح این حوزه جویا شده اند و قرار است در حوزه های 

متنوعی به بورس تهران بیایند و منابع تازه تزریق کنند.
در همین خصوص روز گذشته در همین صفحه خبر این موضوع را 
مخابره کردیم و به حضور یک تیم از شرکتی چندملیتی که در حوزه 
حفاری است هم اشاره داش��تیم. در همین رابطه هم منابع خبری 
غربی از پر بودن ظرفیت سفر از اروپا به تهران خبر داده اند و معتقدند 
سرمایه گذاران غربی و اروپایی پیش از لغو تحریم ها رایزنی ها را آغاز 
کرده اند. پایگاه خبری بیزینس ویک نیز در این خصوص گزارشی 
داده است و با اشاره به آمادگی شرکت های خارجی برای حضور در 
بورس ایران )در پی توافق هس��ته ای( به معرفی برخی شرکت های 
خارجی پرداخته اس��ت که از این توافق س��ود می برند. این پایگاه 
خبری نوش��ت: در حالی  که ایران به س��مت توافق هس��ته ای در 
حرکت است، سر و کله سرمایه گذاران فرصت طلب در بورس ایران 

در حال پیدا شدن است. بسیاری از آنها شرکت های ایرانی نیستند، 
بلکه شرکت های چندملیتی ای هستند که در کشورهای همسایه 
مس��تقر ند و همچنین آنهایی که در طول تحریم ه��ا روابط خود با 
جمهوری اسامی ایران را حفظ کرده اند. به نظر می رسد که کسب 
و کار آنها با گشوده شدن درهای دومین اقتصاد بزرگ خاورمیانه به 
روی جهان، رونق خوبی خواهد گرفت. بزرگترین منتفعان احتمالا 
بانک ها و توسعه دهنده ها در دوبی و یک شرکت کشتیرانی مالزیایی 
خواهد بود که به اعتقاد کارشناسان در صورت بازگشت ایران به بازار 
نفت، میزان سفارش��اتی که آنها دریافت می کنند، افزایش خواهد 
یافت. تحلیلگران موسسات اکسوتیکس، گلوبال سکیوریتیز و ارست 
سکیوریتیز استانبول، 16 شرکت عرضه شده در بورس را که برندگان 
احتمالی توافق هس��ته ای ایران خواهند بود، شناس��ایی کرده اند. 
حس��نین مالک، تحلیلگر ارشد موسسه اکس��وتیکس گفت، لغو 
تحریم ها موجب رشد 5 درصدی اقتصاد دوبی خواهد شد. شرکت 
ام تی ان آفریقای جنوبی که 4۹ درصد شرکت ام تی ان ایرانسل را در 
اختیار دارد، اعام کرده که یک میلیارد دلار دارایی شامل سود سهام 
دارد که به دلیل تحریم ها نتوانسته آن را از ایران خارج کند. دیوید 
لرچه، تحلیلگر موسسه آویور در ژوهانسبورگ گفت: »آنها این سود 
را )از توافق( خواهند برد که قادر خواهند بود پولی را که نمی توانستند 
از ایران خارج کنند، از این کشور خارج سازند. لغو تحریم ها احتمالا 

برای اقتصاد ایران در کل مثبت خواهد بود و موجب افزایش میزان 
مصرف و در نتیجه رشد فعالیت های ام تی ان در ایران خواهد شد.«

ارزش سهام شرکت کشتیرانی ام ای اس سی مالزی به دنبال انتشار 
تفاهم مش��ترک ایران و قدرت های جهانی به میزان قابل توجهی 
افزایش یافته است. به گفته ریموند یاپ، تحلیلگر موسسه کیمب در 
کوالالامپور، بازار تانکرهای حمل نفت با لغو تحریم های ایران منتفع 
خواهد شد، زیرا این کشور شروع به افزایش صادرات نفت خود خواهد 
کرد. برایان پاموندون، اقتصاددان موسسه ای اچ اس گلوبل اینسایت 
در ماساچوست گفت: »به محض این که این محدودیت ها برداشته 
شود، من احتمال می دهم دوبی برای تجارت به یک قطب تجارت 
با ایران تبدیل شود.« وی افزود: »بندر جبل علی یک تسهیل کننده 
مبادلات تجاری است.« سایر شرکت هایی که پیش بینی می شود 
نفع قابل توجهی از توافق هس��ته ای ایران و غرب ببرند عبارتند از: 
شرکت تولید کننده کودهای شیمیایی گوبره فابریکالاری ترکیه که 
4۹ درصد سهام شرکت پتروشیمی رازی را در اختیار دارد، شرکت 
نفتی توپراس ترکیه که از ایران نفت وارد می کند، شرکت هواپیمایی 
ایر عربیا که پروازهایی به شهرهای تهران، آبادان، مشهد و شیراز دارد، 
شرکت پس��تی آرامکس که دارای ش��عبی در تهران و دوبی است، 
شرکت غذایی ساولای عربستان که در ایران فعالیت دارد، شرکت 

عمان تله کامیونیکیشن و بانک مسقط.

سازمانفضاییباحکم
شورایعالیاداریبهوزارت

ارتباطاتبازگشت
امسالایرانماهوارهپرتاب

میکند
فناوریفضاییایران

صلحآمیزاست

به گزارش روابط عمومی بانک مسکن،در مراسم افتتاح این شعبه ناصر رفیعی مدیر 
شعب بانک مسکن در منطقه شمال غرب تهران طی سخنانی با ابراز خرسندی از افتتاح 

این شعبه در مرزداران بر تاش کارکنان در راستای تحقق اهداف بانک تاکید کرد.
وی در ادامه کارکنان بانک مسکن را در زمینه های مختلف به خصوص مشتری مداری 

و بازاریابی بسیار توانمند ارزیابی کرد. 
صالحی رییس اداره کل امور مدیریتها و شعب استان تهران، نیز طی سخنانی با اشاره 
به عرصه رقابت تنگاتنگ کنونی، بزرگ ترین سرمایه بانک مسکن را برای رویارویی با این 

شرایط ، نیروی انسانی آن برشمرد .
صالحی افزود:بانک مس��کن با توجه به دارا بودن نیروهای بس��یار توانمند، از لحاظ 
فرهنگ شایسته س��الاری و پرورش نیروی انسانی بس��یار غنی جزو سازمان های برتر 

محسوب می شود. 
شایان ذکر است با افتتاح شعبه بلوار مرزداران تهران، تعداد کل شعب بانک مسکن در 

شهر تهران به ۲٠5 شعبه و در سراسر کشور به 1۲5۲ شعبه رسید.

دویست و پنجمین شعبه بانک مسکن در استان تهران 
باعنوان شعبه بلوار مرزداران تهران افتتاح شد 

ویژه

حسین محمدپور زرندی با تاکید بر اهمیت مدیریت هزینه تصریح کرد: در مدیریت 
هزینه باید عاوه بر ارتقاء شاخص های بهره وری ، به گونه ای عمل شود که همه مجموعه 
بانک، به ویژه نیروی انسانی بهترین بهره اقتصادی و معنوی را کسب کنند. پورزرندی، 
گردش شغلی، توجه ویژه به همکاران از جنبه های مختلف شخصیتی، آموزشی و ... را از 
سیاست های کان بانک دانست و خاطرنشان کرد: در پیشبرد اهداف بانک، وقتی سخن 
از صرفه جویی به میان می آید، آنچه به غلط در ذهن افراد متبادر می شود، کاهش هزینه 
است ، در حالی که صرفه جویی به معنای کاهش هزینه ها نیست، بلکه مدیریت هزینه 
است. وی افزود: در مدیریت هزینه عاوه بر ارتقاء شاخص های بهره وری بانک، به گونه ای 
عمل ش��ود که همه مجموعه بانک، به ویژه همکاران بهتری��ن بهره اقتصادی و معنوی 
را از این نگاه کس��ب کنند.پورزرندی با تاکید بر اهمیت توجه به نیروی انس��انی و ابعاد 
شخصیتی و ارتقاء توانایی آنها و همچنین توجه به معیشت کارکنان و خانواده آنان، اظهار 
کرد: سازمان موفق، سازمانی اس��ت که از افرادی آگاه، باانگیزه و به روز بهره مند باشد و 

بانک شهرسعی دارد تا در همه این موارد، سرآمد باشد.

مدیر عامل بانک شهر تصریح کرد :

توجه به مدیریت هزینه در پیشبرد اهداف بانک

ویژه


